
P R O T O K Ó Ł

z obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytych w dniu 
8  października 2008 roku.

1. Otwarcia obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał Przewodniczący Rady 
pan Marek Golasiński stwierdzając quorum.
W obradach uczestniczyli wszyscy zgodnie z załączoną listą obecności /13 radnych/.
2. Porządek obrad poszerzony został o punkt związany z podjęciem uchwał w zakresie 
przystąpienia  do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta i 
gminy.
3. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Brześć 
Kujawski na 2008 rok.
Skarbnik gminy pani Joanna Wojtczak udzieliła informacji związanych z wprowadzeniem zmian, 
które polegały głównie na:
- zwiększeniu dochodów i wydatków w związku z termomodernizacją szkoły
- dotacja celowa na zadania własne /wyprawki dla uczniów/
- dotacja – zakup drzewek i krzewów
- dotacja dla Szkoły Podstawowej w Kąkowej Woli
- dotacja – dodatkowa oczyszczalnia ścieków.
W związku z powyższym padły pytania:
Radny Janusz Barański zadał pytanie jak zostaną rozprowadzone zakupione drzewka i krzewy.
Burmistrz udzielił informacji, że głównie zostaną zagospodarowane na terenie nowopowstającej 
ścieżki rowerowej.
Radny Ryszard Szeleziński zapytał o zakres prac dodatkowych realizowanych 
w szkole.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że dodatkowe roboty tp te, których nie obejmował projekt /drzwi 
zewnetrzne, taras/.
Radny jan Karkosiński zadał pytanie czy nie mozna obsadzić krzewami i drzewkami drogi 
prowadzacej do Brzezia.
Burmistrz odpowiedział, że w tym roku jest to raczej niemozliwe, ewentualnie w przyszłym roku.
Przystapiono do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 wstrzymało się od 
głosu.
4. Poddanie pod glosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Radny Ryszard Szeleziński zadał pytanie , jak będą wyglądały spłaty wszystkich kredytów.
Pani Joanna wojtczak udzieliła odpowiedzi, że poziom zadłużenia będzie osiągał ok 23 % w roku 
2008, w latach nastepnychok 20%.
Radny Marcin Jagodziński zapytał czy w związku z sytuacją krachu finansowego nie będzie to 
stanowiło zagrożenia dla gminy.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że takie ryzyko istnieje zawsze.
Przystapiono do głosowania:uchwałę podjęto jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych.
5. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały wsprawie zaciagnięcia kredytu długoterminowego.
Przystąpiono do głosowania.: uchwałę podjęto jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych.
6.Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
zobowiązania w zakresie wykonania remontu przekraczajacego granicę ustaloną przez Radę 
Miejską.
Przystapiono do głosowania: za przyjeciem uchwały glosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się 
od głosu.
7. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego na 
rzecz członków gminnych, ochotniczych straży pożarnych.



Przystapiono do głosowania . Uchwałe podjęto jednogłośnie. Za pzryjęciem uchwały głosowało 13 
radnych.
8. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości na 
rzecz Włocławskiej Spółdzielni Mieszkaniowej.
Radny Ryszard Szeleziński zadał pytanie jaka będzie wartość  w złotych.
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że wysokość boinifikaty uzalezniona została od przekazania czsci 
nieruchomości na rzecz gminy.
Przystąpiono do głosowania : za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od 
głosu.
9. Poddanie pod głosowanie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości do mienia 
komunalnego.
Burmistrz poinformował, że wystepuje pilna potrzeba uruchomienia planów 
w zakresie inwestycji i mieszkalnictwa. Gmina zbyt dużo traci nie posuadając takich planów.
Radny Szeleziński zadał pytanie jakie są kwoty opracowania studium i planów.
Pani Teresa Roszak odpowiedziała, że studium 54.000 zł., a planów 108.000 zł.
Przystąpiono do głosowania; za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, jeden wstrzymał się od 
głosu.
10.Kolejny punkt porządku obrad dotyczył interpelacji zgłaszanych przez radnych.
- Piotr Pakulski: należałoby lepiej umocować lustro na skrzyzowaniu Konarskiego – Mickiewicza, 
uporządkować teren przy postoju taksówek, postawić ograniczenie do 40 km/h w obrębie ulicy 
Piaskowej.
- Janusz Barański: sprawa targowiska, czy są już jakies plany.
Burmistrz poinformował, że w listopadzie zaprezentowany zostanie projekt.
- Marcin Jagodziński: sprawa wniosku złożonego na kanalizację.
- Bogumiła Czapska: co z drogami utwardzonymi żużlem
Burmistrz udzielił odpowiedzi, że nadal beda te drogi utwardzane tym materiałem.

Przewodniczący poinformował radnych, ze wpłynęła skarga do Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego na pracę Brzeskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.
W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad skierowaniem do ośrodka 
komisji rewizyjnej: za głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Na tym Przewodniczący Rady pan Marek Golasiński zakończył obrady XIX Sesji Rady Miejskiej 
w Brześciu Kujawskim i podziękował za obecność.
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